
 

Αθήνα, 23 Σεπτεμβρίου 2022 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 
Θέμα: «Αναίτια κωλυσιεργία στην έγκριση της ΣΣΕ των εργαζομένων 
του ΟΑΣΘ. Προφανής προσπάθεια απαξίωσης του Οργανισμού από την 
Κυβέρνηση» 
 
Ολοένα και περισσότερο αυξάνεται η αβεβαιότητα και η ανασφάλεια των 
εργαζομένων του ΟΑΣΘ καθώς δεν έχει εγκριθεί μέχρι και σήμερα η ΣΣΕ που 
υπεγράφη στις 10/01/2022 μεταξύ της Διοίκησης του Οργανισμού και του 
Συνδικάτου των Εργαζομένων. Η μη υπογραφή ΣΣΕ για τρία και πλέον χρόνια 
έδωσε στη διοίκηση τη δυνατότητα αφαίρεσης μιας σειράς παροχών προς 
τους εργαζόμενους. Αποτέλεσμα αυτής της αναίτιας κωλυσιεργίας οι συνεχείς 
κινητοποιήσεις των εργαζομένων μέχρι και σήμερα, με συνέπεια περαιτέρω 
απώλειες για τους εργαζόμενους που έχουν πλέον εξαθλιωθεί, όσο και 
καθημερινή ταλαιπωρία για το επιβατικό κοινό της Θεσσαλονίκης. 
 
Παράλληλα, η πλήρης υποβίβαση του ρόλου των κινητών συνεργείων που 
εγκυμονεί κινδύνους τόσο για οχήματα που βρίσκονται στους δρόμους όσο 
και για οδηγούς και επιβάτες, η υποβάθμιση του τεχνικού έργου στα 
αμαξοστάσια με ό,τι αυτό συνεπάγεται στην ασφάλεια κίνησης των οχημάτων, 
η εγκατάλειψη της καθαριότητας των χώρων αναμονής των εργαζομένων, τα 
ελλιπή μέτρα για την πρόληψη μετάδοσης του covid 19 σε χώρους αναμονής 
και λεωφορεία, συνθέτουν μια εικόνα πλήρους απαξίωσης του Οργανισμού 
που εντείνει την ανησυχία στους εργαζόμενους για το μέλλον τους αλλά και 
για το μέλλον του Οργανισμού. 
Κατόπιν των ανωτέρω, 
Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  
1. Για ποιο λόγο κωλυσιεργεί και δεν εγκρίνει την ΣΣΕ των εργαζομένων 
του ΟΑΣΘ;  
2.  Μετά την ομολογία αποτυχίας της Κυβέρνησης, με την πρόσφατη 
αποπομπή του Προέδρου του Οργανισμού, ποιος είναι ο σχεδιασμός 
της ηγεσίας του Υπουργείου για το μέλλον του ΟΑΣΘ;  
 

Ο ερωτών βουλευτής 
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